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Financiële situatie jeugdzorginstellingen regio Zwolle 

Geacht College, 

Op 21 oktober verscheen een analyse van de jaarverslagen van 268 jeugdzorgorganisa-
ties door inkoopcoöperatie Intrakoop en accountantskantoor Verstegen . Uit het rapport 1

blijkt dat een kwart van de jeugdzorginstellingen kampt met financiële problemen.  

De analyse van de jaarverslagen wijst verschillende oorzaken van deze tekorten aan. Zo 
hanteert iedere gemeente een eigen verantwoordingssysteem, waardoor de administra-
tieve druk bij de jeugdzorgorganisaties toeneemt. Hier gaat al 30% van de totale kosten 
in de sector aan op. Ook dekken de tarieven die door de gemeenten worden uitgekeerd 
niet altijd de kosten voor de verleende zorg. Als er met één tarief wordt gewerkt voor 
zowel eenvoudige als gespecialiseerde zorg, is dit tarief voor de specialistische zorg vaak 
niet toereikend, waardoor met name instellingen die deze zorg verlenen, in de knel ko-
men. 

GroenLinks volgt de ontwikkelingen in de jeugdzorg op de voet, en maakt zich zorgen 
over de kritieke situatie waarin een kwart van de Nederlandse jeugdzorginstellingen zich 
in bevind. Wij horen graag van het college hoe de situatie in de regio Zwolle is. 

Vragen 

1. Een kwart van de jeugdzorginstellingen in Nederland kampt met financiële pro-
blemen. Heeft het college in beeld bij welke jeugdzorginstellingen in Zwolle dit het 
geval is? Zo ja, welke gevolgen heeft dit voor de zorg die verleend wordt?  

2. GroenLinks is van mening dat de administratieve druk voor jeugdzorgorganisaties 
zo licht mogelijk moet zijn, deze mag in ieder geval niet ten koste gaan van de 
tijd die aan de zorg besteed wordt. Deelt het college deze mening? En heeft het 
college in beeld of het eigen verantwoordingssysteem geen overbodige belasting 
voor de jeugdzorgorganisaties oplevert? 

3. Als laatste wil GroenLinks graag weten of binnen het beleid van onze gemeente 
mogelijk is om een indicatie aan te passen als een zorgorganisatie vind dat een 
jongere meer zorg nodig heeft dan waar hij of zij voor is geïndiceerd? Dit om de in 
het rapport van Intrakoop beschreven situatie van organisaties die zorg leveren 
terwijl het tarief hiervoor niet toereikend is, te voorkomen. 

 https://www.intrakoop.nl/kennisbank/details/artikelen/2019/10/21/steeds-meer-jeugdzorg1 -
instellingen-onder-financiële-druk



Namens de fractie van GroenLinks, 

Simone Boshove


